
بابایان می گوید: 
»داور در بازی مان 
برابر الهلال 14 دقیقه 
وقت اضافه گرفت. 
بهتر است هر کسی 
کار خودش را انجام 
دهد. درست است 
که ما خودمان هم 
در این بازی گاهی 
اعتراض هایی 
داشتیم. اتفاقاً 
همین داور چهارم 
زمانی که من سرمربی 
تیم ملی ازبکستان 
بودم، سرنوشت مان 
را رقم زد.«

تیکدری: 
هم پستی هایم 

بازیکنان خوبی هستند
مهــدی تیکــدری هافبــک تیــم 
گل گهــر دربــاره آخریــن وضعیــت 
طبیعتــاً  «  : یــد می گو تیمــش 
ایــن وضعیــت آزاردهنــده اســت 
ر  بــا و مجبــور هســتیم چنــد 
بدنســازی کنیــم کــه ایــن موضوع 
اصــاً خــوب نیســت. ایــن نــوع 
برنامه ریــزی روی کیفیــت لیــگ 
تأثیــر می گــذارد، ولــی چــاره ای 
نداریــم و بایــد بــا ایــن وضعیــت 
کنــار بیاییــم. در نهایــت امیدوارم 
تیــم ملــی در جــام ملت هــا نتیجه 
بگیــرد و باشــگاه های مــا در 
آســیا عملکــرد خوبــی داشــته 
ــد نتیجــه نگرفتیــم  ــا ب باشــند. م
و اگــر مقابــل پرســپولیس امتیــاز 
می گرفتیــم شــرایط  مان خیلــی 
بهتــر می شــد. تــاش می کنیــم 
تــا در ادامــه لیــگ عملکــرد خوبی 
از خــود نشــان داده و در پایــان 
بهتریــن رتبــه را کســب کنیــم.« 
او در تمجید از سرمربی اش این 
طــور می گویــد: »اوزونیدیــس 
یــک مربــی قــوی و کاربلد اســت و 
من نکته منفی در کار او ندیدم. 
امیــدوارم بــا بازی هــای خوب مان 

جــواب زحماتــش را بدهیــم.« 
تیکــدری دربــاره مصدومیتــش 
می گویــد: »وقفــه ای کــه در 
بازی هــا ایجــاد شــد در ایــن زمینه 
تأثیرگــذار بــود و البتــه فصــل قبل 
هم یک مصدومیت بد داشــتم. 
هم پســتی های مــن در تیــم 
ملــی بازیکنــان خوبــی هســتند 
و طبیعتــاً بــرای دعــوت شــدن بــه 
تیم ملی کار ســختی دارم، اما به 
هیــچ عنــوان ناامیــد نیســتم. مــا 
تــا شــروع جــام ملت هــا حداقــل 
10 بــازی انجــام می دهیــم و 
امیــدوارم دوبــاره بــه تیــم ملــی 

برگــردم.«
 

مسعود زائر کاظمین: 

پرسپولیس را برنده 
این بازی ندانید

وینگرمهاجــم ملــوان مدعــی 
است که آنها در انزلی کار را برای 
هــر تیمــی ســخت خواهنــد کــرد. 
ــا اشــاره  مســعود زائــر کاظمیــن ب
بــه عملکــرد تیمــش می گویــد: 
»بــا توجــه بــه آب و هــوا نتیجــه ای 
کــه گرفتیــم بــد نبــود گرچــه 
توقعــات بــالا رفتــه و ما متأســفانه 
نتوانســتیم نتیجــه بــازی را نگــه 
داریــم امــا در مجمــوع ســوار بــر 

بــازی بودیــم.« 
بــل  او دربــاره رویارویــی مقا
پرســپولیس ایــن طــور می گویــد: 
»در بازی تدارکاتی قبل از شــروع 
فصــل بــه پرســپولیس گل زده 
بــودم و دوســت دارم دوبــاره ایــن 
کار را تکــرار کنــم. پرســپولیس 
تیــم قابــل احترامــی اســت امــا در 
انزلــی کار بــرای هــر تیمــی دشــوار 
اســت زیــرا مــا بــا هواداران مــان 
دوازده نفــر هســتیم نــه یــازده نفر 
و امیدوارم که روز ما باشــد و ســه 

امتیــاز را بگیریــم.« 
او در خصــوص صحبت هــای 
مهدی تار تار مبنی بر شایســتگی 
بازیکنانــش بــرای دعــوت بــه تیــم 
ملــی ایــن طــور می گویــد: »آقــای 
تارتــار کامــاً صحبــت بــه حقــی 
انجــام داده اســت. مــا تیــم 
یکدســت و یکدلــی هســتیم. 
امیــدوارم کادرفنــی تیــم ملــی 
نیم نگاهــی هــم بــه مــا داشــته 
تیــم  باشــد. مــا جــزو شــش 
بــالای جــدول هســتیم در کنــار 
تیم هایــی کــه بســیار زیــاد هزینــه 
کرده انــد و مــا بــا یک هزینه خیلی 
معمولــی توانســتیم خودمــان 
را در بــالای جــدول نگــه داریــم 
و حتــی در صــورت بــرد در ایــن 
بــازی می توانســتیم تــا رده دوم 
ــا ایــن  یــا ســوم پیشــروی کنیــم. ب
حــال بــا پوشــیدن پیراهــن ملــوان 
بالاتریــن تمرکــز و احســاس 
مســئولیت مــا موفقیــت ایــن 
تیــم و خوشــحالی هــواداران 

خواهــد بــود.«

 zمصاحبه

 zواکنش

علیرضا جعفرپور دروازه بان تبریزی شمس 
آذر یک شب فوق العاده ای را با وجود 
دریافت دو گل مقابل تراکتور پشت سر 
گذاشت. او می گوید: »بازی سختی بود. 
تراکتور یکی از باکیفیت ترین تیم های 
این فصل است و بردهای پیاپی آنها نیز 
نشان دهنده همین موضوع است. با این 
حال با توجه به شرایط جدول ما با انگیزه 
پیروزی وارد زمین شدیم و این موضوع را 
با ثبت سه گل در این بازی نشان دادیم. 
با این حال تراکتور همانطور که گفتم با 

بهره بردن از بازیکنانی بزرگ، کادر فنی 
باتجربه و بادانش و همچنین هواداران 
فهیم خود قطعاً یکی از برترین  تیم های 
این فصل است. ما به معنای واقعی در این 
بازی یک تیم بودیم. باانگیزه و جسور که 
تنها با ذهنیت پیروزی وارد زمین شدیم. 
دو گل دریافت کردیم اما قدرت بالای 
خودمان را نشان دادیم. صادقانه بگویم در 
بازی های قبلی هم بدشانس بودیم وگرنه 
باید امتیازات خوبی را تا اینجای فصل 
کسب می کردیم. در همین بازی قبلی 

مقابل ذوب آهن شاید اتفاقاتی رقم خورد 
که از برد محروم ماندیم و مدیران باشگاه 
و همچنین سرمربی محترم ما درباره آن 
گفتند. با این حال ما به عنوان بازیکن 
تاش می کنیم تا بهترین اتفاق را برای 
هواداران مان شکل دهیم. بازی با تراکتور 
تمام شد و همچنان امتیازات زیادی از 
لیگ طلب داریم که تاش خواهیم کرد 
به آن دست پیدا کنیم و جایگاه مناسب 
شمس آذر را به خودمان اختصاص 
دهیم.« جعفرپور درباره اعتراض حریف 

و همچنین هوادارانش به وقت کشی او 
این طور می گوید:» آیا زمانی که به دقایق 
پایانی نیمه اول رسیده بودیم عملی که 
نشان دهنده وقت کشی باشد را انجام 
داده بودم؟ ما جلو بودیم و شرایط هم 
کاماً به سود ما بود. تمامی بازیکنان 
و اعضای کادر فنی ما هم مخالف ضد 
فوتبال هستند. ما تیمی هستیم که 
گردش توپ و مالکیت را به خوبی بلد 
هستیم و نیازی به این موضوع نیست. 
از وقتی که مهدی عبدی به آن شکل پایم 

را زد مصدوم شدم و حریف فکر می کرد 
اتاف وقت می کنم. اتفاقاً اعتراض آقای 

مهربان به عبدی هم که 
باعث اخراجش شد همین 
قضیه بود. مصدوم بودم 

پزشکی  ر د کا و 
کارم را دنبال 

می کردند اما 
عبدی که 

خودش هم می دانست به چه شکل 
پایم را زده، به کادر پزشکی معترض بود. 
قطعاً خودش می دانست در نیمه اول به 
چه شکل خطا کرده ولی اینکه فکر کند 
وقت کشی می کنم واقعاً عجیب بود. قطعاً 
اگر داور متوجه خطا به آن شکل می شد 
عبدی باید زمین بازی را با کارت قرمز ترک 
می کرد. ما اما بهانه را وارد فوتبال مان 
نمی کنیم و یک تیم هستیم که برای 
بعدی  ی  پیروزی ها و  موفقیت 

می جنگیم.«

نساجی به نوبهار ازبکستان باخت و بد 
موقع هم گل خورد. نماینده کشورمان 
فقط چند ثانیه کم آورد و همان یک 
امتیاز را هم از دست داد. البته تا قبل 
از 10 نفره شدن شان فوتبال قابل قبولی 
را از خود به نمایش گذاشتند و حتی با 
یک گل هم از میزبان شان پیش بودند. 
اما سیدمهدی رحمتی، سرمربی نساجی 
مدعی شده که اخراج بازیکنش اشتباه 
داوری بود: »بازی خوبی در نیمه اول 
انجام دادیم. در این نیمه حریف را تحت 
فشار قرار دادیم و توانستیم به گل هم 
برسیم که به همین خاطر از بازیکنانم 
تشکر می کنم. ما نیمه دوم را هم خوب 
شروع کردیم و شرایط بازی نرمال پیش 
می رفت، اما یک اشتباه از کمک داور و 

دیر اعام کردن آفساید باعث شد تاوان 
اشتباه داور را تیم من پرداخت کند. باید 
بازیکنانم را ستایش کنم که فوتبال خوبی 
ارائه کردند و با اعتماد به  نفس بازی 
کردند. فکر می کنم فشار تماشاگر روی 
داور مسابقه خیلی تأثیرگذار بود. خیلی 
از خطاهایی که می توانست به نفع ما 
بگیرد، با نامهربانی نگرفت و همین طور 
11 دقیقه وقت اضافه گرفت که برای 
تیم ما که از دقیقه 50، 10 نفره بازی 
کردیم خیلی سخت شد. تحت فشار 
قرار گرفتن تیم ما باعث شد که نتیجه را 
واگذار کنیم.« او به هیچ عنوان تصمیم 
داور را نمی پذیرد: »فکر می کنم یکی از 
سخت ترین اتفاقات فوتبالی از زمانی که 
بازی می کردم و الان مربیگری می کنم 
برای ما اتفاق افتاد و اصاً برای من قابل 
هضم نیست، چون هیچ طوری نمی توانم 
خودم را قانع کنم که کمک داور اشتباه و 
آفساید را دیر اعام کند و پنج ثانیه بعد 
از آن بازیکن من از زمین اخراج شد. 
من نمی توانم این مسأله را قبول کنم، 

ای کاش اصاً VAR نبود و آفساید اعام 
نمی شد. آخر بازی داور به من گفت چون 
دروازه بان از دروازه بیرون بود من بازیکن 
شما را اخراج کردم. من می گویم اصاً 
آفساید بوده است و نمی توانم خودم 
را قانع کنم که چه بدشانسی بود که 
دامن تیم ما را گرفته است. از بازیکنانم 
تشکر می کنم به خاطر زحمتی که 
کشیدند و انرژی گذاشتند، اما در نهایت 
نتوانستیم به آن چیزی که شایسته اش 
بودیم برسیم. امیدوارم در ادامه لیگ 
قهرمانان این سه امتیازی که اینجا از 
دست دادیم، جبران کنیم.« البته رحمتی 
مدعی است که همه بازیکنانش را با 
آمادگی کامل در اختیار نداشته است: 
»ما یک تعویض اجباری هم داشتیم و 
البته یکی دو بازیکن مان هم با بیماری 
مجبور به بازی بودند و خیلی زود آنها 
را از زمین بیرون کشیدیم. مهرداد 
عبدی هنوز به مرز آمادگی صد درصد 
نرسیده است ولی مجبور شدیم از او به 
دلیل نداشتن بازیکن استفاده کنیم. از 

تک تک بازیکنانم ممنون هستم بابت 
فوتبال خوبی که در نیمه اول بازی کردند. 
اگر بازیکن ما اخراج نمی شد فکر می کنم 
در نیمه دوم گل دوم مان را هم می زدیم 
و بازی را می بردیم.« رحمتی هواداران 
تیم حریف را عامل اصلی پیروزی 
می داند: »آنها تا دقیقه 101 از تیم شان 
حمایت کردند و با فشاری که روی بازی 
گذاشتند باعث شدند یک اشتباه اتفاق 
بیفتد. فکر می کنم سه امتیاز بازی برای 
هواداران نوبهار بود و برنده واقعی بازی 
امروز تیم ما بود که 102 دقیقه با اشتباه 
کمک داور تمام تاشش را کرد.« اما در 
مقابل سرمربی تیم نوبهار که نمی تواند 
شادی اش از پیروزی لحظه آخری را پنهان 
کند نه تنها ادعاهای رحمتی را نمی پذیرد 
بلکه توصیه ای هم برای او دارد: »به طور 
کلی عادت ندارم درباره داوران صحبتی 
کنم. به نظرم داور توانست بازی نوبهار 
با نساجی را به خوبی هدایت کند. هر 
توقف بازی را به دقت محاسبه کرد و 
آنها را در تعیین وقت اضافه در نظر 

گرفت. اگر به خاطر داشته باشید داور 
در بازی مان برابر الهال 14 دقیقه وقت 
اضافه گرفت. بهتر است هر کسی کار 
خودش را انجام دهد. شما بهتر است 
به جای ایراد گرفتن از دیگران دنبال 
پیدا کردن اشتباهات خودتان باشید. 
درست است که ما خودمان هم در این 
بازی گاهی اعتراض هایی داشتیم. اتفاقاً 
همین داور چهارم زمانی که من سرمربی 
تیم ملی ازبکستان بودم، سرنوشت مان 
را رقم زد. در بازی با چین یک ضربه 
پنالتی گرفت و ما از جام جهانی محروم 
شدیم. داور پیش من آمد و گفت مدت 
زمان وقت اضافه را به اندازه ای که مورد 
نیاز بود، در نظر گرفت.« بابایان تیمش 
را مستحق پیروزی می داند: »ما در 
بازی با نساجی شایسته پیروزی بودیم 
و یک نوبهار جدید متولد شد. هیچ 
بازی معمولی در لیگ قهرمانان آسیا 
وجود ندارد و بازیکنان نوبهار عطش و 
میل خود را برای پیروزی برابر نساجی 

نشان دادند.«

کدام واکنش من وقت کشی بود؟

علیرضا جعفرپور: عبدی می داند با پای من چه کار کرد

در آینه لیگ4
فوتبال ایران

قاسم حدادی فر:

تیم قلعه نویی تهاجمی تر بازی می کند

قاســم حدادی فر، بازیکن پیشــین تیم ملی فوتبال کشــورمان با اشــاره به 
عملکــرد تیــم ملــی در تورنمنــت اردن که منجــر به قهرمانی شــاگردان امیر 
قلعه نویــی شــد، می گویــد: »حضــور در ایــن تورنمنت چندان هــم برای تیم 
ملــی بــد نبــود. تیم ملــی مقتدرانــه قطر را شکســت داد، تیمی کــه در دوره 
قبلی جام ملت ها قهرمان شــده بود، ولی همچنان نیاز دارد که با تیم های 

قوی تــری بــازی کنــد و محکی جدی تــر بخورد.«

حسین سنگرگیر:

نتوانستیم توقعات را برآورده کنیم

حســین ســنگرگیر، مدافــع راســت تیم فوتبــال صنعت نفت آبــادان درباره 
قــرار گرفتــن تیمــش در رده هــای پایین جــدول می گوید: »ما از نظر کســب 
امتیــاز نتوانســتیم توقعــات را بــرآورده کنیــم، ولی بهتر اســت هــواداران به 
تیــم مــا زمان بدهند، چــون بازیکنان خوبی داریم و در ادامه شــرایط تغییر 
خواهــد کــرد. در چنــد بــازی موقعیت های مــان تبدیــل بــه گل نشــد و اگــر 

پیــکان را می بردیــم قطعــاً شــرایط مــا تغییــر می کرد.«

ژوزه مورایس:

VAR بیاید تا عدالت را ببینیم

ژوزه مورایــس، ســرمربی ســپاهان بــا وجــود مــردود شــدن و تأییــد یکــی از 
گل هــای تیمــش در دیــدار مقابــل آلمالیــق ازبکســتان، نســبت بــه وجــود 
تکنولــوژی ویدیویــی بــرای کمــک بــه داوران ابــراز رضایــت می کنــد و ایــن 
موضوع را در نشست خبری بیان کرد و حالا هم در یک پست اینستاگرامی 
بــا انتشــار تصویــر خودش نوشــته اســت: VAR مهمــه تا در بــازی عدالت و 

حقیقــت حفظ بشــه.«

سرمربی نوبهار بدون تعارف با رحمتی:

دنبال اشتباهات خودت باش

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

 zگزارش
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